
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst PvdA 
Datum 5 september 2023 
Onderwerp 131-2023 Raadsvragen Roosendaalse Lijst - Vragen 

ByRoos 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Al jaren heeft de gemeente Roosendaal het Rondje Roosendaal, het ontwikkelplan om deze 

gemeente naar een nieuw plan te tillen. Het Rondje Roosendaal is afkomstig van het vorige college, 

met duidelijke plannen en visies over waar we naartoe willen met de stad. Nu zien we dat het nieuwe 

college de plannen omarmt, maar is er nog weinig duidelijk over de uitvoering ervan. Om de vaart erin 

te houden en om de voortgang te monitoren is de fractie van de Roosendaalse Lijst benieuwd naar de 

voortgang ervan en heeft daarom de volgende vragen:  

 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen; 

 

1.      Kunnen wij een planning met betrekking tot de uitvoering met bijbehorende financiële impact 

ontvangen van het Rondje Roosendaal? 

2. Tot op heden hebben we enkel een proeftuin gezien. Wat is de evaluatie van de huidige proeftuin 

en worden de andere proeftuinen, met eventuele lessons learned, nog uitgevoerd? 

3. Waarom wordt er specifiek gekozen voor proeftuinen? Waarom zet het college niet gelijk in op een 

goede ontwikkeling en langdurige ruimtelijke kwaliteit van deze gebieden? 

 4. Op de website staan meerdere plannen die bijvoorbeeld in 2023 al uitgevoerd zouden moeten 

worden, denk bijvoorbeeld aan de aanleg nieuwe bushalte Laan van Brabant. Wat is de status 

hiervan? 

 5. Waarom is het plan Rondje Roosendaal overgezet naar R.O.O.S. En later naar ByRoos? Wij zien 

allemaal dezelfde plannen in telkens nieuwe marketingverpakkingen. 

6. Hoeveel budget is er uitgegeven aan de opzet van R.O.O.S. En ByRoos?  

 

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Gert-Jan van Oosterbosch 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.     Kunnen wij een planning met betrekking tot de uitvoering met bijbehorende financiële 

impact ontvangen van het Rondje Roosendaal? 

De planning van R.O.O.S. is opgenomen in het ontwikkelplan. Zie het uitvoeringsprogramma op blz. 

50-51. 

In de derde kolom staat de dekking beschreven. Indien hier staat begroting gemeente dan is er 

dekking binnen de huidige begroting. Deze is terug te vinden als kostenreservering als onderdeel van 

de begrote middelen voor de schaalsprong, op blz. 32 van het bijlagenboek terug te vinden onder 

“Ruimtelijke ordening”, sub kopje “ruimtelijke ordening”. 

 

2. Tot op heden hebben we enkel een proeftuin gezien. Wat is de evaluatie van de huidige 

proeftuin en worden de andere proeftuinen, met eventuele lessons learned, nog uitgevoerd? 

De proeftuinen zijn momenteel in uitvoering of in de opstartfase. In samenspraak met de participanten 

in de proeftuinen worden evaluaties uitgevoerd. Op dit moment zijn die er nog niet. 

 

3. Waarom wordt er specifiek gekozen voor proeftuinen? Waarom zet het college niet gelijk in 

op een goede ontwikkeling en langdurige ruimtelijke kwaliteit van deze gebieden? 

Er is gekozen voor proeftuinen omdat wij samen met de inwoners van de binnenstad ervaring willen 

opdoen met uitgangspunten van R.O.O.S. en wensen van de inwoners met betrekking tot de 

openbare ruimte. Het is voor zowel ons als de inwoners een leertraject. 

 

4. Op de website staan meerdere plannen die bijvoorbeeld in 2023 al uitgevoerd zouden 

moeten worden, denk bijvoorbeeld aan de aanleg nieuwe bushalte Laan van Brabant. Wat is de 

status hiervan? 

De aanleg van de bushaltes is in uitvoering. De projecten van R.O.O.S. zijn conform planning in 

uitvoering c.q in voorbereiding. 

 

5. Waarom is het plan Rondje Roosendaal overgezet naar R.O.O.S. En later naar ByRoos? Wij 

zien allemaal dezelfde plannen in telkens nieuwe marketingverpakkingen. 

Het Ontwikkelplan is het beleidsplan. R.O.O.S. is het operationeel uitvoeringsprogramma. ByRoos is 

het marketing/communicatieplan voor R.O.O.S. 

Het plan Rondje Roosendaal is een ontwikkelplan. Hierin staan heldere ruimtelijke kaders voor de 

ontwikkeling voor het gebied Rondje Roosendaal, biedt zekerheden voor potentiële investeerders en 

nodigt marktpartijen uit tot ontwikkelingen in het Rondje Roosendaal. Dit ontwikkelplan was de eerste 

stap. 

Hieraan is een concreet uitvoeringsprogramma gekoppeld: R.O.O.S.. In dit uitvoeringsprogramma 

staan concrete acties en projecten benoemd. Hierop zit ook integrale projectsturing, samen met de 

Provincie. Er lopen momenteel ook meerdere ontwikkelingen, ook buiten het Rondje Roosendaal 

gebied, die nog niet zijn opgenomen in het uitvoeringsprogramma, maar daar in een later stadium wel 

aan kunnen worden toegevoegd. 



 

 

Om alle ontwikkelingen die voortkomen uit dit uitvoeringsprogramma, korte- en lange termijn, richting 

inwoners te communiceren, is By Roos ontwikkeld. By Roos neemt inwoners mee in alle 

ontwikkelingen in en rondom het centrum. By Roos maakt de plannen uit ROOS nu al zichtbaar. 

 

6. Hoeveel budget is er uitgegeven aan de opzet van R.O.O.S. En ByRoos? 

Tot nu toe is er € 24.841,39 besteed aan het marketing en communicatieplan van genoemde plannen. 

Denk hierbij aan animaties, website, uitwerkingsconcept, start proeftuinen etc. Vervolgstappen 

worden nu gezet om de projecten zichtbaar te maken in de stad . 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


